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 :וכחיםנ

 מר יעקב פרץ, רה"ע

  גב' סימה הירשל, עוזרת רה"ע 

 עו"ד מימון טולדנו, מ"מ וסגן רה"ע

 מר אברהם מועלם, סגן רה"ע

 מר אריה מיזלס, סגן רה"ע

 מר בני חזן, מנכ"ל

 גב' פרידה אורן, יועצת רה"ע למעמד האישה

 מר שמעון דניאל, מהנדס העיר

 גב' אסתר אברמסון, גזברית

 חיים מלכא, יועץ משפטי עו"ד

 עו"ד אלישע שלם, מבקר העירייה

 מר ציון אסולין, חבר מועצה

 עו"ד עטרה ברגר מירב, חברת מועצה

 עו"ד עמנואל סולומונוב, חבר מועצה

 מר הרצל יהודה, חבר מועצה

 מר רועי בן שלוש, חבר מועצה

 עו"ד עדנה שטרניק, חברת מועצה

 מר איגור קמר, חבר מועצה

 ם צברי, חבר מועצהעו"ד יור
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 עו"ד סימון מושיאשווילי, חבר מועצה

 מר עופר ברבי, חבר מועצה

 מר מתי אבני, חבר מועצה

 עו"ד יוסף סגל, חבר מועצה

 מר אברהם גרינבלום, חבר מועצה
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לישיבה שמן המניין. אישור החלטות ועדת הכספים. דוח אנחנו עוברים  :י. פרץ, רה"ע

 רו"ח זיצר בבקשה.. 2016, דוח רבעוני יוני 2016רבעוני מרץ 

. 32,3, מתוכם קופה ובנקים 53,3היו לנו נכסים נזילים של  31.3.16-ב ח זיצר:”רו

באקטיב מופיעים  50,8-. ה212, סך הכול היה לנו 158,7ההשקעות היו 

מבחינת הגירעונות פתחנו עם ובפסיב כמו שראינו גם בסוף שנה שעברה. 

גרעון מצטבר  7,5-ולמעשה אנחנו נמצאים ב 5היה לנו עודף של  12,5

 בתקציב הרגיל. 

. בהתחייבויות 374,8והחייבים בגין מיסים  152,2מבחינת עומס מלוות  

אין לנו התחייבות שוטפות למערכת הבנקאית. ההוצאות פות, השוט

 29,5, ספקים וזכאים 13,2המתוקצבות זה משרדי ממשלה ומוסדות שכר 

 . 59,6, זה 16,9ופיקדונות והכנסות מראש כולל ארנונה מראש 

עודף. קרן  104-מבחינת הקרן לעבודות הפיתוח ועודפי המימון אנחנו ב 

 24,5, פחות 97-התב"רים הזמניים הם קרוב ל ועודפי 31,6הפיתוח היא 

 קרנות מתוקצבות.  50,8כולל  219,5בתב"רים הזמניים, סך הכול המאזן 

. מבחינת הביצוע, אנחנו ביצענו 36,6פירוט הקרנות, קרנות הרשות הן  
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שקל. אפשר לראות שבארנונה גבינו יותר,  מיליון 103,4מרץ -בינואר

 מיליון 2ובמשרד החינוך קיבלנו עדים. בהרבה מאוד הכנסות עמדנו בי

 שקל יותר, קצת יותר במענק האיזון. 

שקל יש לנו עודף, כאשר גם מבחינת  מיליון 5, 98,4מבחינת ההוצאות  

לא מימשנו את כל מלוא התקציב ההוצאות אפשר לראות שבשכר הכללי 

 ומיליון וכנגד זה 400כן היה לנו יותר בחינוך וגם הפעולות הכלליות. 

 שקל ממשרד החינוך.  מיליון 2קיבלנו גם 

 6, 8,9, התשלומים היו 14,8מבחינת התקציב הבלתי רגיל התקבולים היו  

 72,5והביאו אותנו לסך הכול אותם  שקל העודף במהלך הדוח מיליון

  שראינו מקודם.

 . יש טעות שמה.15, לא 16מרץ -יש שם טעות, זה ינואר מ. טולדנו:

בכל מקרה מבחינת הביצוע אנחנו נמצאים פה , נכון. נכון. 16מרץ -ינואר ח זיצר:”רו

 32בחלוקה לפי מגזרים ומבחינת מאזן הגביה אפשר לראות שגבינו 

. שומת 61,3מול פוטנציאל של  48,2מראש לכל השנה,  15,5בשוטף, 

חיוב ארנונה  91, מתוכה 179הארנונה שלנו אני מציג אותה פעם אחת 

 למגורים. זהו. 

יש מישהו שמבקש שהעיר מימון.  אני מבקש לתקן את הטעות סופר :רץ, רה"עי. פ

 אז בבקשה, את יוני. להתייחס, רוצה הערה, רוצה הבהרה? 

. אנחנו 206,7, סך הכול מאזן 159. השקעות 47,6יש לנו רכוש שוטף  30.6 ח זיצר:”רו

 , גם פה היה לנו עודף עם גרעון מצטבר שהלך וקטן.12,5פה גם  רואים

שקל. אין לנו התחייבויות למערכת  מיליון 48עומס המלוות שלנו  

מערכת שוטפת, הספקים, משרדי הממשלה הבנקאית מבחינת 

זה קרן עבודות פיתוח ועודפי  104,4. 54,5והתקבולים הלא מתוקצבים 

 הקרנות הבלתי מתוקצבות. זמניים.זמניים בניכוי תב"רים תב"רים 

שגבינו ארנונה מעבר . גם פה אפשר לראות 197,4מבחינת הביצוע ביצענו  

. לא מימשנו את השכר 4זה  193פחות  197, 193,1ההוצאות לתקצוב, 

אבל  יותר, 4,7כליל, לא מימשנו את הפעולות הכלליות. כן היה לנו בחינוך 
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 גם קיבלנו יותר ממשרד החינוך. 

בתב"רים,  15,2עירייה משקיעה המון כסף בנושא של חינוך. תקבולים ה 

. מבחינת החלוקה 63,9ואנחנו מסיימים גם פה עם עודף של  17,7הוצאות 

 מגזרי הפרקים. אנחנו רואים את אותם מספרים פה, אבל חלוקה לפי 

. בנוסף 85,9שקל מתוך פוטנציאל של  מיליון 74,4מבחינת הגביה גבינו  

גביה, אחוז  87בגין פיגורים וגם פה אנחנו עם שקל  מיליון 11גם גבינו 

אחוז גביה נאה מאוד. תעריפי ארנונה דיברנו מקודם, מבחינת המסגרות 

 עלויות שכר. עד לכאן. שכר וכוח אדם 

 תודה רבה ליעקב זיצר. טוב. יש מישהו שמבקש הערות, הבהרות?  :י. פרץ, רה"ע

 תודה לכולם.  ח זיצר:”רו

 

 2016-כון תב"רים מעד

, יש התב"רים , אנחנו העברנו לכם את עדכון2016-עדכון תב"רים מ דובר:

יש הערות כלשהן? , הערות? מישהו שמבקש איזושהי התייחסות לעדכון

אז אני מבקש לאשר. מי בעד עדכון התב"רים? פה אחד. תודה רבה 

 לכולם. 

 

 2016עדכון התב"ר ועדכון תמיכות 

אנחנו גם כן העברנו לכם את  2016ושא עדכון התב"ר ועדכון תמיכות בנ :י. פרץ, רה"ע

ואת  אלף שקל להגדיל 150-אנחנו ביקשנו עדכון התמיכות לכדורגל בזה. 

יש מישהו שמבקש להעיר ₪. אלף  20-עמותת מועדון שחיה קרית אתא ב

הערה להחלטה? אנחנו מבקשים לאשר את ההמלצות לתמיכות תקציב 

ועמותת מועדון  מיליון 1,650רגל מכבי קרית אתא עמותת הכדו 2016

 פה אחד. אני מודה לכולם. אלף שקל. מי בעד?  60שחיה קרית אתא 

 

 הנגשת בנין העיריה

הסעיף האחרון, רק לתת לכם עדכון כללי, אנחנו קראנו את דוח מבקר  :י. פרץ, רה"ע
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יפה עושים עבודה מקהעירייה שעסק בנושא הנגישות בכלל, אנחנו היום 

בנושא נגישות ואנחנו, כמו שאתם רואים אנחנו יצאנו לדרך בבנין 

העירייה שהטריגר העיקרי להתאמת בנין עירייה חדש זה היה נושא 

הזה לא נגיש, לא מספיק חזק מפני רעידות הנגישות, שלצערנו הבניין 

ולהנגיש את אדמה ועוד הרבה דברים אחרים, אבל העיקרי היה לצאת 

אלף  70מובן לציבור, לעיר כל כך גדולה בסדר גודל של בנין העירייה כ

אז שיהיה לכולנו ערב . 2030-תושבים היום ושצפויה להיות במכפיל ב

 טוב. תודה רבה. הישיבה נעולה. 

 

 סוף הישיבה
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 :וכחיםנ

 מר יעקב פרץ, רה"ע

  גב' סימה הירשל, עוזרת רה"ע 

 עו"ד מימון טולדנו, מ"מ וסגן רה"ע

 מר אברהם מועלם, סגן רה"ע

 מר אריה מיזלס, סגן רה"ע

 מר בני חזן, מנכ"ל

 גב' פרידה אורן, יועצת רה"ע למעמד האישה

 מר שמעון דניאל, מהנדס העיר

 גב' אסתר אברמסון, גזברית

 חיים מלכא, יועץ משפטי עו"ד

 עו"ד אלישע שלם, מבקר העירייה

 מר ציון אסולין, חבר מועצה

 עו"ד עטרה ברגר מירב, חברת מועצה

 עו"ד עמנואל סולומונוב, חבר מועצה

 מר הרצל יהודה, חבר מועצה

 מר רועי בן שלוש, חבר מועצה

 עו"ד עדנה שטרניק, חברת מועצה

 מר איגור קמר, חבר מועצה

 ם צברי, חבר מועצהעו"ד יור

 

  אתא תקריישלא מן המניין מועצה ישיבת 

 (14.12.2016)י"ד בכסלו תשע"ז  רביעי, ביום
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 עו"ד סימון מושיאשווילי, חבר מועצה

 מר עופר ברבי, חבר מועצה

 מר מתי אבני, חבר מועצה

 עו"ד יוסף סגל, חבר מועצה

 מר אברהם גרינבלום, חבר מועצה
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 2016. עדכון תקציב 1

ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין.  :י. פרץ, רה"ע

. אני 2016הסעיף הראשון בישיבות שלא מן המניין זה עדכון תקציב 

 מבקש מרו"ח יעקב זיצר להציג את העדכון. בבקשה.

, 383,432-ל 376,932-מגדילים מ 2016נו בתקציב ערב טוב לכולם. אנח ח זיצר:”רו

מענק איזון. כאשר  3,5-ממשרד הרווחה ו מיליון שקל 3כאשר מדובר על 

 מיליוןמבחינת ההוצאות אנחנו מגדילים את הפעולות הכלליות בחצי 

 2,5שקל ואת העברה לתב"ר  מיליון 3,5-שקל, את פעולות הרווחה ב

בהכנסה  2016עדכון תקציב לשנת  שקל מיליון 6,5שקל. קרי  מיליון

 . 383,432ובהוצאה. סך הכול התקציב המוצע 

 יש מישהו שמבקש להתייחס לעדכון? מי בעד? פה אחד. אני מודה לכולם.  ד י. צברי:”עו

 

 2017תקציב העירייה לשנת 

. אנחנו הגשנו לכם את 2017ישיבה שלא מן המניין, תקציב העירייה לשנת  :י. פרץ, רה"ע

התקציב על כל סעיפיו. אני אבקש מיעקב זיצר להציג את ספר ספר 
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התקציב על העקרונות שלו. ומי שיש לו הערות אז בבקשה. אז יעקב 

 בבקשה.

שקל, כאשר הארנונה  מיליון 390,498המוצע הוא  2017התקציב לשנת  ח זיצר:”רו

. משרד 90.2. משרד החינוך 29,1. יתר העצמיות 208,6בהכנסות היא 

. אפשר לראות בעוגה שהארנונה 24.3. משרד הפנים ואחרים 38.4ה הרווח

אחוז. במילים אחרות  8אחוז ואפשר לראות יתר עצמיות  53תופסת 

אחוז על הכנסותיה העצמיות, שאר ההכנסות משרד  61נת העירייה נשע

 החינוך, רווחה ומשרד הפנים.

מרכז ת ההכנסה לפי סעיפים, אז כמו שאמרתי הכנסות עצמיומבחינת  

 39אחוז, השתתפויות ממשלה  61את העוגה הקודמת, סך הכול עצמיות 

 בהתאמה. 152.8-ו 237.7אחוז. החלוקה במספרים היא 

אחוז.  6שקל,  מיליון 23.7מבחינת ההוצאות, המינהל הכללי והכספי הוא  

, השקעה גדולה מאוד 211.5, החינוך והרווחה 71.6המקומיים שירותים ה

, הוצאות 46.7, תשלומים בלתי רגילים 10.8ך. מפעלים בנושא של חינו

 שקל. מיליון 26המימון ופרעון המלוות 

אחוז מכלל התקציב  54אפשר לראות בעוגה שהחינוך והרווחה תופסים  

כמה על בסיס ההוצאה לפי הפרקים נראה גם פה בעמודות, אפשר לראות 

 הנושא של החינוך והרווחה תופס מכלל התקציב. 

אחוז, פירעון  39ובר לעמודה של ההוצאות לפי הסעיפים. השכר הוא אני ע 

הוצאות על  אחוז. 8אחוז. אין לנו כמעט הוצאות מימון, הנחות  6המלוות 

לשכר וההוצאות על  153,6לפרעון מלוות,  24,8אחוז. זה אומר  47פעולות 

 מיליון. הוצאות המימון זניחות לחלוטין 29,4, הנחות זה 181,6פעולות 

 שקל.

 390,5-אז הבצורת המבנה שאתם רגילים לראות בדוחות הרבעוניים,  

. משרד 29, הנחות הארנונה 179,2באותה צורה, הארנונה היא  מופיע

שקל עצמיות  מיליון 2. לזה יש עוד 38משרד הרווחה  ,מיליון 90החינוך 

 חינוך. 
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לאים. כלולים גם הגמ. בסעיף הזה 48מבחינת ההוצאה השכר הכללי הוא  

אפשר לראות . 41פעולות החינוך , 96, שכר החינוך 97הפעולות הכלליות 

 8,7שכר הרווחה ופעולות הרווחה השקעה גדולה מאוד בנושא של חינוך. 

 כמו שאמרתי מקודם.  24פירעון מלוות , 43,1-ו

אפשר גם פה לראות שהנושא של החינוך תופס את מבחינת דוח כוח אדם,  

, פנסיונרים 52, משרד הרווחה 169ש, המוניציפלי אי 688הכמות עיקר 

ולעיריה נבחר אחד. אפשר גם לראות פה את הנקודה הזאת מבחינת  154

מרכיב גדול מאוד בנושא ההוצאה וכוח אדם חלוקה כמה החינוך תופס 

 בקרית אתא. 

אחוז, ללא הפנסיונרים. ציינתי מקודם שהשכר  81פה עוד חינוך ורווחה  

הפנסיונרים. יש כמות לא קטנה של פנסיונרים בקרית  כולל אתהכללי 

בנושא של חינוך.  ומאוד מאוד מכובד שמשקיעים שיעור כל כך גדולאתא. 

זה מוניציפאלי  170ורק  910מתוך  740אפשר לראות פה את המשרות 

 ואחרים. 

אני עובר גם לתקציבי הפיתוח. תקציב הפיתוח שאנחנו מדברים עליו הוא  

כאשר  426,7. סך הכול מבקשים לאשר 167,1ב נוסף . תקצי259,6

, תקציב 165,5, קרנות העירייה 120,5-המקורות זה הלוואות שהסתכמו ל

העוגה רגיל והשתתפות של אחרים. אפשר לראות את זה גם במסגרת 

 שפרוסה לפניכם.

ות ציבור וחינוך, כבישים ותיעול של מוסד ולפי נושאים, אז יש לנו נושאים 

באופן כללי בר לנושא הבא של חלוקת מוסדות הציבור והחינוך. ואני עו

 57 מיליון 244, מתוך זה 426אני חוזר שההשקעה הכוללת אמורה להיות 

זה כבישים ותיעול. ואני מציין  183אחוז זה מוסדות ציבור וחינוך. 

שזה למעשה מקור שאנחנו מחזירים  120שהמקורות שלנו הם הלוואות 

 הרשות, רשות שנשענת הרבה מאוד על עצמה. אותו לבד וקרנות 

של מים וביוב, מבחינת הקרנות אנחנו פותחים את פה יש לנו גם נתונים  

, אנחנו צפויים 32. אומדן ההכנסות שלנו הוא בערך 39,4במשוער השנה 
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לתקציב  16,5לתקציבי פיתוח,  53והשימושים זה  71,4שיעמדו מקורות 

שקל. עד לכאן אם יש  מיליון 2-קרוב ל רגיל והיתרה תישאר חיובית של

 שאלות.

יש מישהו שמבקש הבהרה, התייחסות, אז תודה רבה לרו"ח זיצר.  :י. פרץ, רה"ע

כמפורט  2017הוחלט פה אחד לאשר את תקציב העירייה לשנת בבקשה. 

 בחוברת התקציב המצורפת ולפי הפירוט הבא: 

 שקל.  390,498א. תקציב רגיל ע"ס  

שקל.  120,500שקל כולל הלוואות בסך של  426,681יתוח ע"ס ב. תקציב פ 

אלף שקל בשנת  15ואישור הלוואה בסך  2017קל בשנת אלפי ש 17מהם 

 שטרם מוצתה.  2016

לטובת ההלוואות, לאשר הלוואה לצורך  ג. שעבוד הכנסות עצמיות 

 2017התקציב לשנת אחוז מ 5בבנקים שונים בגובה של עד אשראי בנקאי 

להסמיך את מנכ"ל העירייה, מר בני לפקודת העיריות,  202סעיף  עפ"י

חזן, ואת גזברית העירייה, גב' אסתר אברמסון, לחתום על המסמכים 

והמחאת הדרושים ע"י הבנק לצורך קבלת ההלוואות וכן לצורך משכון 

ל דרך השעבוד של הכנסות העירייה מכל מין וסוג שהוא עזכות לבנק 

או שיגיעו בעתיד לצורך קבלת ההלוואות. זה נוסח שהבנקים המגיעים לה 

 מבקשים. 

זאת הצעת ההחלטה. מי בעד? פה אחד אנחנו מאשרים את תקציב  

 . 2017העירייה לשנת 

 

 2015דוח כספי מבוקר לשנת 

אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין, דוח כספי שנתי  :י. פרץ, רה"ע

 רו"ח זיצר בבקשה.  .2015מבוקר לשנת 

 22,9, מתוכם 30,8הדוח הכספי המבוקר מציג לנו מאזן ברכוש השוטף  ח זיצר:”רו

. 90.4לכיסוי בקרנות של  יש לנו השקעות מיועדות בנכסים נזילים.

 . 50,8ובקרנות התקציביות  3,7השקעות במימון קרנות בלתי מתוקצבות 
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, סיימנו בעודף, גרעון 14,3ילת השנה היה מבחינת הגרעון, הגרעון מתח 

 , שיעור מאוד מאוד נמוך, סך הכול ביצוע בתקציב. מיליון 12,5

שקל, החובות הפתוחים הם סך הכול  מיליון 158עומס המלוות שלנו הוא  

. אין לנו התחייבויות 42,1יש לנו מבחינת ההתחייבויות . 380ועוד  7,4

 36,9תוקצבות לבנקים באופן שוטף, רק פירעון מלוות. ההוצאות המ

  .5,2והתקבולים הלא מתוקצבים 

 4,9שקל והקרנות הבלתי מתוקצבות  מיליון 90קרנות הפיתוח שלנו הם  

. זה מופיע באקטיב ובפסיב באותו סכום כמו שהראיתי קודם. 50,8-ו

בהכנסות,  385,6סכום של  במהלך השנהמבחינת הביצוע ביצענו סך הכול 

 שקל.  מיליון 1,8לנו עודף של בהוצאות וזה אומר שהיה  383,8

, 65מבחינת הביצוע בתקציב הבלתי רגיל סך הכול התקבולים היו  

 . ואם נסתכל לסוף השנה29, היה לנו עודף בשנת הדוח 35תשלומים היו 

 שקל.  מיליון 66 אז יש לנו יתרות זמניות של עודף של

יל ובלתי יש לנו פה את ריכוז התשלומים בשני המוקדים ביחד, תקציב רג 

לראות זה רגיל. אני לא אעבור על כל הביאורים. בסך הכול מה שאפשר 

גם את מאזן הגביה ואני חושב שאחרי שאני מציג את מאזן הגביה פה 

, גבינו 152נראה יותר ברור. מבחינתנו אנחנו בחיוב תקופתי פוטנציאל של 

 .2015אחוז גביה שוטפת בשנת  90-וגבינו קרוב ל 135

 2015רעון המלוות, פירעון המלוות שלנו בסוף השנה לדצמבר מבחינת פי 

כאשר יש לנו התאמה ואנחנו רואים כל שנה כמה אנחנו פורעים.  22,4

וכדומה. זה מה שפרענו וזה מה שאנחנו  מיליון 20למעשה אנחנו פורעים 

 אמורים לפרוע. עד לכאן, אלא אם כן יש שאלות. 

 אחוז?  20-של הגביה זה כולל ההנחות וה אחוז 90-כל הכבוד. ה י. פרץ, רה"ע:

 זה הנטו.  ח זיצר:”רו

 אחוזי גביה. 90אחוז יש לנו  20-כלומר אחרי ההנחה של ה י. פרץ, רה"ע:

 זה לא כולל את הפיגורים, זה רק השוטף.  ח זיצר:”רו

 רק השוטף. י. פרץ, רה"ע:
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ייס האוטומטי בהנחות הט. 16,5, עוד מיליון 17גבינו עוד פיגורים בנוסף  ח זיצר:”רו

 הוא העיקר של ההנחות בקרית אתא.

 אחוזי גביה.  90לא, אני רוצה להדגיש את המשמעות של  י. פרץ, רה"ע:

אולי נראה את זה פה,  זה שיעור מאוד מאוד יפה, הוא גבוה משמעותית. ח זיצר:”רו

-, מתוך ה151חיוב, היה לנו הנחות, הפוטנציאל המלא היה  165היה לנו 

גם לפי . לפי כל אמת מידה אנחנו בשיעור מאוד מאוד גבוה, 135גבינו  151

שיעור סוציו אקונומי וגם לפי מה שמופיע עכשיו בדוחות של משרד הפנים 

 עם המותנה, לא מותנה, אנחנו מעל ומעבר למה שאנחנו צריכים.

 טוב, תודה רבה.  י. פרץ, רה"ע:

 

 2015דוח מבקר העירייה לשנת 

. 2015המניין דו"ח מבקר העירייה לשנת ישיבת מועצת העיר שלא מן  י. פרץ, רה"ע:

לאחר דיון של ועדת הביקורת והמסקנות וההמלצות, אנחנו מביאים את 

דוח המבקר לדיון במועצת העיר. אני מבקש מיו"ר ועדת הביקורת להציג 

 את הדו"ח. בבקשה. 

. נעשתה פה עבודה 2015אנחנו מדברים על דוח מבקר העירייה לשנת  ד י. צברי:”עו

נושאים, נושא של נגישות מבנים  6רצינית, מי שעיין בדוח, בעצם נבדקו 

 ושירותים לאנשים בעלי מוגבלויות. זה החלק הראשון. 

 החלק השני זה היה נוהלי עבודה בכלל של כל המחלקות של העירייה. 

 הפרק השלישי היה מעקב אחר תיקון ליקויים.

ת הועדה מקבלת את ממצאי הדוח וממליצה קודם כל ברמה העקרוני 

לשים דגש על הנקודות הבאות: המלצת הביקורת בפרק א' נושא של 

נגישות מבנים זה לבחון את הנגשת המקלטים הציבוריים. אנחנו מודעים 

לכך שיש בעיה בנושא הזה כי מדובר במקלטים ישנים ויש בעיה רצינית 

את לבחון אם ישנן דרכים לנכים. אבל צריך בכל זהיום להנגיש אותם 

 לטפל בזה. 

הועדה ממליצה גם לסרוק את כל תחנות האוטובוסים על מנת לבחון אם  
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נדרש לבצע שיפורים ותיקונים נוספים. לבצע עדכון ממוחשב של נתוני 

חניות הנכים בעיר ולעדכן את פרטי רכז הנגישות באתר האינטרנט. 

 הבנתי שהנושא הזה כבר עודכן. 

זה נושא של נהלי עבודה. הביקורת המליצה לבחון בכל נושא שני  

נוהלי עבודה פנימיים היכן שחסר, תוך המחלקות את הנהלים ולהוסיף 

לוחות זמנים ומתן מענה הולם ובזמן לתושבים בכל שימת דגש על 

 התחומים. הועדה ממליצה לקבל את המלצות המבקר בפרק הזה. 

. נושא של רישוי 2014ים הפרק השלישי זה מעקב אחר תיקון ליקוי 

נוהל כבר בדוח הקודם. אנחנו המלצנו על נושא של עסקים, נושא שהומלץ 

מתן רישיון עסק זמני כדי שעסקים לא יפעלו בלי רישיון בכלל כי לוקח 

פרק זמן יחסית ארוך עד שהם מקבלים רישיון עסק. בנושא הזה ההמלצה 

פל ולעשות נוהל זמני. לט שלנו הייתה לנסות לבדוק אם יש אפשרות לקבל

 הנושא הזה טרם טופל.

הבריאות הוטרינרי טרם בוצע תגבור אכיפה, אבל עפ"י דיווח שירות  

שקיבלנו מהמנכ"ל בישיבה בימים אלה הנושא מטופל וקולטים כנראה 

פקח נוסף בנושא הזה. ובנושא של ביטוחים טרם הושלמה הכנת הנוהל. 

 עד כאן. 

. אני רוצה להודות למבקר העירייה ואנחנו 2015שנת דו"ח המבקר ל ד א. שלם:”עו

תמשיך  זאת אומרתגם בשנה הבאה.  מצפים ממך לדוח הרבה יותר רציני

אני חושב שהנושא של  בקצב הזה, נעשית פה עבודה מצוינת. 

הביקורת כולם יודעים כמה זה חשוב. וכל ישיבה כזאת וכל דוח כזה 

 דה רבה. כולנו. תוהעסק רק הולך ומתקדם לטובת 

תודה רבה. אני יורם צברי ולמבקר. אני מודה ליו"ר ועדת הביקורת  י. פרץ, רה"ע:

מבקש להעלות להצבעה את נוסח ההחלטה: הוחלט לאשר את המסקנות, 

בהתייחס  30.11.16-הההמלצות והממצאים של ועדת הביקורת מיום 

אחד מאשרים את המלצות ועדת הביקורת . מי בעד? פה 2015לדוח 

 ישור דוח המבקר. תודה רבה.וא
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